
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 10. června 2024 
 
Místo a čas konání: víceúčelový objekt TITAN, studentská část, 12:30  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., 
doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana 
Molková, Ph.D., doc. Ing. Pavel Panoch, Ph.D., prof. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., prof. Ing. Petra 
Šulcová, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, Ing. Zuzana Gojná 
Omluveni: prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc. 
Hosté: prof. Ing. Dr. Petr Mošner, prof. RNDr. Zuzana Bílková, Ph.D., prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., 
doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D. 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 
3. Žádost o vnitřní akreditaci navazujícího magisterského studijního programu Ekonomika a 

management: Mezinárodní management a udržitelnost Fakulty ekonomicko-správní. 
4. Kontrolní zpráva bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Technika, 

technologie a řízení letecké dopravy Dopravní fakulty Jana Pernera. 
5. Kontrolní zpráva specializace Ekonomika regionálního sportu bakalářského akademicky 

zaměřeného studijního programu Hospodářská politika a veřejná správa Fakulty 
ekonomicko-správní. 

6. Kontrolní zpráva doktorského studijního programu Ekonomika a management Fakulty 
ekonomicko-správní. 

7. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
8. Návrh na úpravu databáze externích hodnotitelů studijních programů. 
9. Návrh na schválení nových členů odborných komisí RVH. 
10. Výsledky dotazníkového šetření o činnosti RVH UPCE v rámci CRP MŠMT 2023. 
11. Různé. 

12. Závěr. 
 
1. Zahájení. 
Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Molková, 
přivítala na jednání přítomné členy RVH, představila novou členku RVH za oblast vzdělávání Chemie, 
prof. Šulcovou, která nahradila v RVH prof. Kalendu. Prof. Šulcová je zároveň jmenována do funkce 
předsedkyně technické odborné komise RVH. Prof. Molková dále informovala o změně ve funkci 
předsedy humanitní odborné komise, kterou bude nově zastávat doc. Grygar. Z účasti na dnešním 
jednání se omluvil prof. Fusek. Prof. Molková seznámila přítomné s programem jednání, nikdo 
z přítomných nepožádal o doplnění navrženého programu.  
Přítomní členové RVH byli požádáni o hlasování ke znění programu jednání.  
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 
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2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE 
Prof. Molková připomněla proces vnitřního hodnocení kvality studijních programů na UPCE 
a zdůraznila, že ze studijních programů hodnocených v prvním pololetí roku 2024 zbývá projednat tři 
programy, přičemž na dnešním jednání bude projednán jeden studijní program. 

 
2.1 Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví (FCHT/2018/73/1) 
Prof. Molková přizvala k jednání zpravodajku humanitní odborné komise, dr. Hlaváčkovou, garantku 
profesně zaměřeného navazujícího magisterského studijního programu Bioanalytická laboratorní 
diagnostika ve zdravotnictví, prof. Bílkovou, a proděkana pro pedagogiku Fakulty chemicko-
technologické, prof. Mošnera.  
Dr. Hlaváčková přednesla hlavní body své zprávy. Prof. Bílková zareagovala, zdůraznila zvýšenou 
potřebu finančních prostředků pro zajištění studijního programu profesního profilu, nejen pro zajištění 
chodu laboratoří a udržování biologického materiálu, ale také pro financování mentorů odborné praxe. 
Požadavky na placení odborných praxí ze strany poskytovatelů praxe vnímá garantka jako velké 
ohrožení pro realizaci tohoto studijního programu. Prof. Mošner její vyjádření doplnil. Prof. Molková 
požádala o stanovisko humanitní odborné komise její předsedkyni, prof. Lenderovou. Odborná komise 
doporučila v budoucnu prodloužení platnosti akreditace tohoto studijního programu. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. Prof. Čapek informoval, že MŠMT připravilo systém financování 
profesních studijních programů, upozornil ale, že se bude jednat pouze o přerozdělení peněz mezi 
rozpočtovými kapitolami, nikoliv o navýšení prostředků pro vysoké školy. Prof. Bílková poděkovala 
za možnost sepsat hodnotící zprávu a definovat hrozby a zkušenosti z realizace studijního programu. 

Jednání opustil prof. Soušek. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2.1:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského profesně zaměřeného studijního programu Bioanalytická laboratorní diagnostika 
ve zdravotnictví Fakulty chemicko-technologické, č. FCHT/2018/73/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

K jednání se připojil prof. Soušek. 
 
3. Žádost o vnitřní akreditaci navazujícího magisterského studijního programu Ekonomika 

a management: Mezinárodní management a udržitelnost Fakulty ekonomicko-správní. 

Prof. Molková přivítala na jednání zástupce Fakulty ekonomicko-správní, proděkanku pro studium 
a pedagogickou činnost, prof. Komárkovou, a garanta navazujícího magisterského akademicky 
zaměřeného studijního programu Ekonomika a management: Mezinárodní management 
a udržitelnost, doc. Baťu. Doc. Baťa představil důvody pro zavedení studijního programu typu double 
degree, prof. Komárková jeho vyjádření doplnila, potvrdila, že spolupráce s TU Dresden je dlouhodobě 
funkční. 
Stanovisko zpravodaje přednesla za omluveného zpravodaje, doc. Drdlu, předsedkyně ekonomické 
odborné komise, doc. Kotková Stříteská, která zároveň zdůraznila, že celý proces projednávání 
odbornou komisí byl, dle Jednacího řádu RVH UPCE, řízen místopředsedou odborné komise, 
doc. Kleprlíkem. Komise navrhuje udělit vnitřní akreditaci s nápravným opatřením a kontrolní zprávou.  
Bylo konstatováno, že předložená žádost o vnitřní akreditaci dokládá soulad studijního programu 
se strategickým záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty ekonomicko-správní a splňuje požadavky 
standardů. 

Jednání opustil prof. Čapek. 
 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili doc. Dušek, dr. Bělina, prof. Čapek. 
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Diskuse byla zaměřena na průběh studia double degree studijního programu, jazyk studijního 
programu, zájem německých studentů o studium na UPCE a způsob propagace studijního programu 
na německé straně. Garant zdůraznil, že iniciativa ke spolupráci na double degree studijním programu 
vzešla z německé strany a konstatoval, že veškeré podmínky studia jsou dané smlouvou o spolupráci. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse, diskutováno bylo nahrazení požadavku na kontrolní zprávu 
přesně určeným termínem vnitřního hodnocení kvality tohoto studijního programu. Dále byla 
diskutována nutnost projednání upravené žádosti grémii fakulty.  
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 10. června 2024, v souladu s čl. 20 
odst. 3 písm. a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, 
usnesla o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijního programu podané dne 19. března 
2024, číslo FES/2024/195/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace navazujícímu akademicky zaměřenému studijnímu programu Ekonomika 
a management: Mezinárodní management a udržitelnost se standardní dobou studia 2 roky, formou 
studia prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně 
a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti 
vzdělávání Ekonomické obory, pro uskutečňování Fakultou ekonomicko-správní, a to na dobu 6 let, 
tedy do 10. června 2030, s nápravným opatřením do 31. srpna 2024 a vnitřním hodnocením kvality 
realizace studijního programu v druhém pololetí roku 2027. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Kontrolní zpráva bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Technika, technologie 
a řízení letecké dopravy Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Prof. Molková požádala předsedu technické odborné komise, doc. Duška, o vyjádření ke kontrolní 
zprávě studijního programu Technika, technologie a řízení letecké dopravy Dopravní fakulty Jana 
Pernera. Bylo konstatováno, že veškeré požadavky kontrolní zprávy byly splněny. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. Prof. Soušek se z důvodu střetu zájmů 
hlasování zdržel. 
Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí kontrolní zprávu 
bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Technika, technologie a řízení letecké 
dopravy, č. DFJP/2019/121/1, Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Kontrolní zpráva specializace Ekonomika regionálního sportu bakalářského akademicky 
zaměřeného studijního programu Hospodářská politika a veřejná správa Fakulty ekonomicko-
správní. 
Prof. Molková seznámila přítomné s požadavky kontrolní zprávy specializace Ekonomika regionálního 
sportu bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Hospodářská politika a veřejná 
správa. Stanovisko předsedy odborné komise k vypracované kontrolní zprávě přednesla doc. Kotková 
Stříteská, která potvrdila, že zadání kontrolní zprávy bylo splněno. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí kontrolní zprávu 
specializace Ekonomika regionálního sportu, bakalářského akademicky zaměřeného studijního 
programu Hospodářská politika a veřejná správa, č. FES/2019/94/1, Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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6. Kontrolní zpráva doktorského studijního programu Ekonomika a management Fakulty 
ekonomicko-správní. 
Prof. Molková přiblížila členům RVH zadání kontrolní zprávy doktorského studijního programu 
Ekonomika a management Fakulty ekonomicko-správní a požádala předsedkyni ekonomické odborné 
komise o sdělení jejího stanoviska. Doc. Kotková Stříteská konstatovala, že požadavky kontrolní zprávy 
byly naplněny. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí kontrolní zprávu 
doktorského studijního programu Ekonomika a management, č. FES/2019/91/1, Fakulty ekonomicko-
správní. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Prof. Molková představila přítomným změny méně závažného charakteru v uskutečňování studijních 
programů Fakulty filozofické. Jedná se o změny v realizaci dvou studijních programů, podklady měli 
členové RVH k dispozici před jednáním na sharepointu RVH. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 7:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
8. Návrh na úpravu databáze externích hodnotitelů studijních programů. 
Prof. Molková seznámila přítomné s návrhem na doplnění databáze externích hodnotitelů RVH UPCE 
v oblasti vzdělávání Filosofie, religionistika a teologie. Členové RVH měli k dispozici odborné životopisy 
nově navrhovaných hodnotitelů mezi podklady pro dnešní jednání. 
Prof. Molková zdůraznila, že proces doplňování externích hodnotitelů je neustále otevřený. Dále 
upozornila, že pro další běh vnitřního hodnocení kvality je třeba doplnit databázi o hodnotitele 
pro oblast vzdělávání Umění. Členové RVH budou požádáni v průběhu července o hlasování per rollam 
o návrhu na externí hodnotitele, vycházejícího z návrhu děkana Fakulty restaurování.  
K bodu jednání proběhla diskuse. Seznam nově schválených hodnotitelů je přílohou tohoto zápisu. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje návrh na aktualizaci databáze 
externích hodnotitelů Rady pro vnitřní hodnocení. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9. Návrh na schválení nových členů odborných komisí RVH. 
Prof. Molková představila přítomným návrh děkana Dopravní fakulty Jana Pernera a děkana Fakulty 
elektrotechniky a informatiky na doplnění odborných komisí RVH. Do Technické odborné komise jsou 
jako noví členové navrženi doc. Sejkorová (DFJP) a dr. Němec (FEI), do Ekonomické odborné komise 
RVH je jako nová členka navržena dr. Lejsková. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o tajné hlasování prostřednictvím hlasovacích lístků. 
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Navrhovaný člen Výsledek hlasování 

Technická odborná komise 

doc. Ing. Marie Sejkorová, Ph.D. 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

Ing. Zdeněk Němec, Ph.D.   9 pro, 1 proti, 0 zdržel se 

Ekonomická odborná komise 

Ing. Pavla Lejsková, Ph.D.   9 pro, 1 proti, 0 zdržel se 

 
Navrhovaní členové odborných komisí byli schváleni.  
 
10. Výsledky dotazníkového šetření o činnosti RVH UPCE v rámci CRP MŠMT 2023. 
Prof. Molková informovala členy RVH o centrálním rozvojovém projektu MŠMT s názvem RVH PRO, 
jehož se v průběhu roku 2023 UPCE zúčastnila jako spoluřešitel. Projekt mapoval činnost a fungování 
rad pro vnitřní hodnocení na celkem 15 veřejných vysokých školách. Výsledkem projektu je metodický 
materiál obsahující nejen příklady dobré praxe, ale také doporučení pro zlepšení fungování rady. 
Členové RVH měli k dispozici výsledky dotazníkového šetření, které proběhlo na UPCE. Do budoucna 
bude dobré se výsledkům věnovat pro zlepšení praxe RVH na UPCE i v souvislosti s plánovanou změnou 
vnitřních předpisů UPCE, konkrétně Pravidel systému zajišťování a hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí 
a s nimi souvisejících činností UPCE, Akreditačního řádu UPCE a Jednacího řádu RVH UPCE. 
 
11. Různé. 
Prof. Molková informovala o fázi přípravy novely směrnice 1/2022, upozornila na novou povinnost 
požádat o prodloužení akreditace tak, aby v okamžiku vydání směrnice o přijímacím řízení měl studijní 
program platnou akreditaci po celý následující akademický rok. Další změnou zakotvenou v novele 
směrnice je povinnost používat systém AKRES pro přípravu žádostí o udělení akreditace, 
resp. o prodloužení platnosti akreditace. 
Prof. Molková informovala o odchodu tajemnice RVH Ing. Zuzany Gojné z UPCE a poděkovala jí, 
jménem svým i všech členů RVH, za výbornou spolupráci a celou dosavadní činnost jak v roli tajemnice 
RVH, tak i metodičky akreditací. 
 
12. Závěr. 
Prof. Molková poděkovala přítomným za účast, popřála všem hezké léto a ukončila zasedání. 
 
 
 

Pardubice dne 10. června 2024 

 

 

 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D. v. r. 

místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 

 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 



 

Příloha 1: Seznam nově schválených externích hodnotitelů studijních programů SP UPCE. 
 
 
 
 
 
 

Jméno E-mail Oblast Specializace Organizace Fakulta 

Koreň Ladislav, doc. Mgr., 
Ph.D. ladislav.koren@uhk.cz 

Filosofie, religionistika, 
teologie filosofie UHK, Filozofická fakulta FF 

Čapek Jakub, doc. Mgr., Ph.D. Jakub.Capek@ff.cuni.cz 
Filosofie, religionistika, 
teologie filosofie UK, Filozofická fakulta, Ústav filosofie a religionistiky FF 

Gebelt Jiří, doc. ThDr., Th.D. Jiri.Gebelt@htf.cuni.cz 
Filosofie, religionistika, 
teologie religionistika UK, Husitská teologická fakulta FF 

 


